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Začiatok rokovania:  16,30   hod.                                Ukončenie rokovania:  20.15 hod. 

 

Konané dňa: 13.3.2024 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

PhDr. Mária Beháňová 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

    p. Vojtech Oberta 

p. Ivan Melo 

p. Marek Hanuljak  

 

Ospravedlnení:  Mgr. Iveta Tarabová 

      

Hlavný kontrolór obce:  Ing. Šugár Michal - ospravedlnený 

Zapisovateľka:  Ing. Ivana Tavačová 

Zúčastnení hostia:                viď príloha  

 

Program: 

1. Otvorenie  
2. Kontrola uznesení 

3. Informácia o ukončení projektu Rozšírenia kapacity MŠ 

4. Prehodnotenie výšky miestnych poplatkov za športoviská 

5. 1. zmena rozpočtu na rok 2024 

6. Návrh Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce Strečno 

7. Návrh dodatku k Zásadám odmeňovania poslancov OZ 

8. Uvoľnenie bytu v obecnej bytovke 

9. Umiestnenie samoobslužného boxu Balíkovo 

10. Rekonštrukcia ČSOV Strečno 2 – uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena 

11. Žiadosť o zriadenie osobitnej elektrickej prípojky do priestorov Bowling Strečno 

12. Rôzne  

13.  Záver 

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 9. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice Ing. Ivana Tavačová. 
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Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. Vojtech Oberta 

2. Ing. Július Ilovský 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. Beáta Badibangová 

2. PhDr. Mária Beháňová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 9. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  
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Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili program 9. zasadnutia OZ  

 

K bodu č. 2  Kontrola uznesení  

 

• Znečistenie tartanu a umelej trávy počas pobytu detí z ŠKD – starosta upozornil p. 

riaditeľa ZŠ o dôslednejšiu kontrolu zo strany p. vychovávateliek pri pobyte detí vonku 

a oboznámil poslancov s listom p. riaditeľa na uvedenú situáciu. 

• Výmoľ na križovatke ul.Kamennej a SNP – úloha splnená, počas zimy bol výmoľ 

dočasne opravený. Z dôvodu opätovného poškodenia vozovky bol kontaktovaný správca 

cesty na vyspravenie poškodených úsekov. 

• Poškodenie povrchovej úpravy lávky pre peších – dodávateľ bol upovedomený 

v reklamačnom konaní, v jarných mesiacoch počas priaznivého počasia sa nedostatky 

odstránia 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú kontrolu uznesení na vedomie 

 

K bodu č. 3 Informácia o ukončení projektu Rozšírenie kapacity MŠ v Strečne  

 

Projekt Rozšírenie kapacity MŠ bol ukončený v dohodnutom termíne. Následne potom 

dodávateľ stavby predložil obci vyčíslené dodatočné práce (31 485,76 €), ktoré vznikli 

z dôvodu rozdielu projektovej dokumentácie a skutkového stavu statiky budovy MŠ. Na 

zasadnutí OZ bol prítomný aj zástupca dodávateľskej firmy, ktorý objasnil skutočnosti počas 

realizácie stavby. Starosta informoval, že dodatočné práce na stavbe neboli preplatené, nakoľko 

sa čakalo na kontrolu na mieste zo strany riadiaceho orgánu ŽSK, ktorá vyčíslila neoprávnené 

výdavky projektu (13 418,56 €). Vzhľadom k neoprávneným výdavkom projektu dodávateľ 

súhlasí s doplatkom tohto rozdielu (18 067,20 €).  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informácie o ukončení projektu 

Rozšírenie kapacity MŠ v Strečne 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 
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p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie o ukončení projektu Rozšírenie kapacity MŠ. 

 

Starosta dal následne hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú úhradu dodatočných prác na projekte 

Rozšírenie kapacity MŠ zníženú o výšku neoprávnených výdavkov. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak – za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo – za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti – 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú úhradu dodatočných prác zníženú o výšku neoprávnených výdavkov 

pri projekte Rozšírenie kapacity MŠ. 

 

 

K bodu č.4 Prehodnotenie výšky miestnych poplatkov za športoviská 

  

OZ v Strečne na svojom zasadnutí dňa 15.12.2023 prijalo návrh úpravy miestnych poplatkov 

z dôvodu zvýšenia cien energií a inflácie. Miestne poplatky neboli  menené niekoľko rokov 

a nezohľadňovali nárast uvedených cien. V súvislosti s novým cenníkom za užívanie športovej 

haly telocvične a multifunkčného ihriska bola na obec  doručená žiadosť občanov, ktorí 

nesúhlasia so zvýšením poplatkov za používanie športovísk z dôvodu dezolátneho stavu 

interiéru telocvične. Na základe uvedeného dal starosta vypracovať dokumentáciu na opravu 

šatní, spŕch a prístavbu skladu náradia telocvične. S opravami šatní a podlahy v telocvični by 

sa malo začať počas letných prázdnin.  Starosta následne informoval o príjmoch a výdavkoch 

na budovu telocvične za r. 2022 a 2023.  

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informáciu o žiadosti prehodnotenia 

výšky miestnych poplatkov za športoviská, nákladoch na prevádzku telocvične 

a pripravovaných zámeroch na budove Telocvične. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec – zdržal sa 
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Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 1, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú informácie na vedomie 

 

Následne dal starosta hlasovať za zníženie výšky miestnych poplatkov za nájom Telocvične. 

 

p. Beáta Badibangová - proti 

PhDr. Mária Beháňová - proti 

p. Marek Hanuljak – zdržal sa 

Ing. Július Ilovský – proti 

Ing. Miroslav Kubo - proti  

p. Ivan Melo – zdržal sa 

p. Vojtech Oberta – zdržal sa  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec – zdržal sa 

 

Hlasovanie: za - 0, proti - 4, zdržal sa - 4, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ neschvaľujú zníženie výšky miestnych poplatkov za nájom telocvične a 

športovísk. 

 

K bodu č.5  1. zmena rozpočtu 

 

1.zmena rozpočtu sa týka najmä úpravy príjmu a výdavkov na základe transferov zo štátu pre 

obec a jej rozpočtové organizácie (MŠ, ZŠ), zníženia podielových daní, ale zároveň aj zrušenie 

výdavkov na chod Inštitútu zdravého vývinu, ktorý bol z nich financovaný a zmenu 

v kapitálových výdajov predovšetkým z dôvodu, že obec sa zapojila do projektu na zateplenie 

budovy OÚ a KD ako aj prípravu pre projektovú dokumentáciu na rozšírenie školskej jedálne 

ZŠ a na modernizáciu budovy ZŠ a Telocvične. Schválený rozpočet v minulom roku zahŕňal 

zapojenie rezervného fondu na projekt Prístavby sály KD, ktorý momentálne čaká na ďalšie 

povolenie.  Z tohto dôvodu sa časť prostriedkov (72 000 €) sa presúva na projekt vybudovania 

prístupovej cesty k cyklochodníku od ul. SNP. 

 

Vzhľadom k tomu, že   neboli vznesené žiadne pripomienky a návrhy, starosta obce dal za 

uvedený návrh hlasovať. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili 1.zmenu rozpočtu na rok 2024. 
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K bodu č.6 Návrh Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce Strečno 

 

Obec má prijaté VZN č.5/2015 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce pre 

obecné zložky. Súčasne platné VZN je potrebné upraviť predovšetkým pri termínoch 

predkladania žiadostí či doplnenia aktivít zložiek pre obec a ich vyúčtovanie. Uvedený návrh 

bol zapracovaný do Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce Strečno. Návrh dodatku  bol vyvesený na úradnej tabuli dňa 16.2.2024 

k pripomienkovaniu.  Vzhľadom k tomu, že   neboli vznesené žiadne pripomienky a návrhy, 

starosta obce dal za uvedený návrh Dodatku č.1 k VZN   hlasovať. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili návrh Dodatku č.1 k VZN č.5/2015 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce Strečno s účinnosťou od 1.4.2024. 

 

 K bodu č. 7 Návrh zmeny Zásad odmeňovania poslancov OZ a členov komisií zriadených 

OZ 

 

Na 8. zasadnutí OZ konaného dňa 15.12.2023 vzišla požiadavka na úpravu zásad odmeňovania 

poslancov OZ. Dňa 24.1.2024 zasadala finančná komisia, ktorá navrhla zmeny vo finančnom 

ohodnotení poslancov a neposlancov (členov komisií). Návrh zmeny Zásad odmeňovania 

poslancov OZ obce Strečno a členov komisií zriadených obecných zastupiteľstvom bol poslaný 

na pripomienkovanie poslancom OZ mailom dňa 16.2.2024. Vzhľadom k tomu, že   neboli 

vznesené žiadne pripomienky a návrhy, starosta obce dal za uvedený návrh Zásad odmeňovania 

poslancov OZ hlasovať. 

 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - proti 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 1, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili návrh zmeny Zásad odmeňovania poslancov OZ a členov komisií 

zriadených OZ s účinnosťou od 1.1.2024. 
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K bodu č. 8 Uvoľnenie bytu v obecnej bytovke 

 

Na obec bola doručená žiadosť p. Juraja Melu o predĺženie nájomnej zmluvy v obecnej 

bytovke. V zmysle prijatého nového dodatku č.1 k VZN č. 2/2022 o prideľovaní nájomných 

bytov vo vlastníctve obce, o predĺžení zmluvy rozhoduje obecné zastupiteľstvo.  Dňa 24.2.2023 

zasadala sociálna komisia, ktorá posudzovala žiadosť a doložené prílohy ohľadne príjmov p. 

Melu. Komisia zistila, že pán Melo Juraj nespĺňa podmienky na opätovné predĺženie nájmu 

z dôvodu prekročenia 5-násobku životného minima pri posudzovaní osoby so ZŤP, čo je 

v zmysle zákona č.443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní jednou 

z podmienok na pridelenie sociálneho bytu pre ZŤP osobu. Z tohto dôvodu komisia odporúča 

obecnému zastupiteľstvu vypísať oznam o uvoľnení bytu k 1.9.2024 a nájomnú zmluvu pre p. 

Melu predĺžiť len do 31.8.2024.  

 

Starosta dal hlasovať, že OZ schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy na sociálny byt v obecnej 

bytovke pre p. Juraja Melu do 31.8.2024. 
 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú predĺženie nájomnej zmluvy na sociálny byt v obecnej bytovke pre 

p.Juraja Melu do 31.8.2024. 

 

Následne dal starosta obce hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informáciu o vypísaní 

oznamu o uvoľnení sociálneho bytu k 1.9.2024 s podaním žiadosti do 15.5.2024 na vedomie. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú informáciu o vypísaní oznamu o uvoľnení sociálneho bytu k 1.9.2024 na 

vedomie. 
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K bodu č. 9 Umiestnenie samoobslužného boxu Balíkovo 

 

Na obec bola doručená žiadosť firmy Slovak Parcel Service s.r.o. Strečno o prenájom časti 

pozemku (1 m2) na umiestnenie samoobslužného boxu Balíkovo. Firma je dlhoročným 

partnerom obce Strečno pri rôznych podujatiach – podieľali sa na výsadbe 63 stromčekov popri 

chodníku do priemyselnej zóny, sponzorovali vydanie knihy pri 700. výročí obce, pravidelne 

podporujú podujatie Behu oslobodenia a pod. Ako poskytovatelia poštových služieb žiadajú 

o umiestnenie samoobslužného boxu vo verejnom záujme za sumu 1 €/ročne. Box by bol 

umiestnený na parcele č.374/2 pri hasičskej zbrojnici. 

Starosta dal hlasovať, že OZ v Strečne schvaľuje prenajatie pozemku o výmere 1 m2 firme 

Slovak Parcel Service s.r.o. Strečno na umiestnenie samoobslužného boxu Balíkovo za sumu 1 

€/ročne na neurčitú dobu s výpovednou dobou 3 mesiace. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schválili prenajatie pozemku o výmere 1 m2 firme Slovak Parcel Service s.r.o. 

Strečno na umiestnenie samoobslužného boxu Balíkovo za sumu 1 €/ročne na neurčitú dobu 

s výpovednou dobou 3 mesiace. 

 

K bodu č.10 Rekonštrukcia ČSOV Strečno 2 – uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena 

 

Firma SEVAK a.s. Žilina pripravuje investičnú stavbu „Rekonštrukcia ČSOV Strečno 2“. 

Čerpacia stanica bude situovaná aj na parcele č. KNC 1671, ktorá je vo vlastníctve obce 

Strečno. Čerpacia stanica bude slúžiť na prečerpávanie splaškovej vody z obytnej zóny Strečno 

– počet jestvujúcich domov 20 + plánovaných 103 (IBV Kamenné). V rámci stavby bude 

potrebné vybudovať výtlačné potrubie a výtlak z novej čerpacej stanice zaústiť do verejnej 

kanalizácie v Strečne. K vybaveniu územného a stavebného povolenia je potrebné uzatvoriť 

zmluvný vzťah s vlastníkom pozemku – Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného 

bremena č.158/2024 a preto je potrebný súhlas obecného zastupiteľstva k uzatvoreniu 

predmetnej zmluvy. 

 

Starosta dal hlasovať, že obecné zastupiteľstvo v Strečne schvaľuje Zmluvu o uzavretí budúcej 

zmluvy o zriadení vecného bremena č.158/2024 pre investičnú stavbu Rekonštrukcia ČSOV  

Strečno 2.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  
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p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

OZ v Strečne schvaľuje Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena 

č.158/2024 pre investičnú stavbu Rekonštrukcia ČSOV  Strečno 2.  

 

 

K bodu č.11 Žiadosť o zriadenie osobitnej elektrickej prípojky do priestorov Bowling Strečno 

 

Starosta informoval o doručenej žiadosti spoločnosti Strezen Group s.r.o. Strečno o povolenie 

na zriadenie osobitnej elektrickej prípojky do priestorov Bowlingu v budove Telocvične na 

vlastné náklady. Dôvodom zriadenia vlastnej prípojky je nárast cien elektrickej energie 

a zabezpečenie presnejšieho merania odberu. Starosta uviedol podmienku vypracovania 

projektovej dokumentácie s tým, že užívanie kompletných priestorov súvisiacich s prevádzkou 

bowlingu bude napojené na samostatnú prípojku. Po ukončení zriadenia osobitnej elektrickej 

prípojky ako aj rozvodov pre prevádzku je potrebné predložiť revíznu správu.  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú zriadenie osobitnej elektrickej prípojky do 

priestorov bowlingu  spoločnosti Strezen Group s.r.o. Strečno na vlastné náklady s uvedenými 

podmienkami.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú zriadenie osobitnej elektrickej prípojky do priestorov bowlingu 

spoločnosti Strezen Group s.r.o. Strečno na vlastné náklady. 

 

K bodu č. 12 Rôzne 

 

A) Oznam o prenájme Turisticko-informačnej kancelárie a parkoviska 

Obec plánuje dať do prenájmu TIK. Je na zvážení poslancov OZ, či dať spolu s TIK do 

prenájmu aj parkovisko medzi lávkou a kompou. Toto parkovisko je prednostne určené pre 

návštevníkov obce ale momentálne ho využívajú na parkovanie hlavne obyvatelia okolitých 

rodinných domov. Tí by si mali ale zabezpečiť parkovanie vo vlastných dvoroch. V čase 

konania bohoslužieb počas nedieľ a cirkevných sviatkov, by bolo parkovanie pre občanov 

Strečna, na nevyhnutný čas, bezplatné. V prípade záujmu občanov priľahlých nehnuteľností 

o rezidenčné miesta, ponechať tento priestor v prospech rezidenta za úhradu po vzájomnej 

dohode.  
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Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ súhlasia s vypísaním obchodnej verejnej súťaže na  

prenájom TIK-u spolu s parkoviskom medzi lávkou a kompou.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ súhlasia s vypísaním obchodnej verejnej súťaže na  prenájom TIK-u spolu 

s parkoviskom medzi lávkou a kompou. 

 

 

B) Inventarizácia majetku obce k 31.12.2023 

 

Na základe „Zákona o účtovníctve“ a „Príkazu starostu obce“ bola k 31.12.2023 vykonaná 

inventarizácia majetku a záväzkov. Inventarizáciu vykonávali inventarizačné komisie podľa 

príkazu starostu na úsekoch: Obecný úrad, Obecný podnik služieb, Základná škola, Materská 

škola, Požiarna ochrana. Výsledky inventarizácie spracovávala ústredná inventarizačná 

komisia a za každý úsek vyhotovila inventarizačný zápis o priebehu a výsledku inventarizácie. 

Inventarizácie sa zúčastnili tiež pracovníci zodpovední za zverené hodnoty na vyúčtovanie. Na 

všetkých úsekoch boli v priebehu prác vykonané fyzické inventúry  nehmotného majetku, stavu 

hotovosti v pokladni a dokladové inventúry. Inventarizáciou neboli zistené žiadne manká ani 

prebytky majetku.  

Poslancom bol predložený  „Návrh na vyradenie nefunkčného a neupotrebiteľného majetku 

obce.“  

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú návrh na vyradenie nefunkčného a 

neupotrebiteľného majetku obce 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú návrh na vyradenie nefunkčného a neupotrebiteľného majetku obce 

 

Následne starosta obce určil likvidačnú komisiu v zložení: Ing. Július Ilovský, p. Beáta 

Badibangová, Ing. Ivana Tavačová.  
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C) Zverenie majetku do správy ZŠ 

Obec Strečno prostredníctvom ZŠ požiadala o poskytnutie finančných prostriedkov na 

havarijnú situáciu kotolne ZŠ Regionálny úrad školskej správy v Žiline. Obci bola poskytnutá 

dotácia vo výške 50 000 €. Kompletná rekonštrukcia stála 62 542,56 €. Nakoľko budovu ZŠ 

má v správe Základná škola SNP, je potrebné zrekonštruovanú kotolňu vyradiť z majetku obce 

a dať ju do správy ZŠ. 

Starosta dal hlasovať o schválení odovzdania zrekonštruovanej kotolne ZŠ do správy Základnej 

školy Strečno od 01.04.2024 v zostatkovej hodnote 61 500,16 €. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú odovzdanie kotolne ZŠ do správy ZŠ SNP Strečno od 01.04.2024 

v zostatkovej hodnote 61 500,16 €. 

 

D) Žiadosť o prenájom pozemku vo vlastníctve obce 

Dňa 12.03.2024 bola prijatá žiadosť od Pizzérie Alžbetka o prenájom pozemku vo vlastníctve 

obce podľa pracovnej verzie geometrického plánu na parcely odčlenené z parcely 1160/1 

a 1157/3 priloženého k žiadosti - parcel. č. 1161/0, ktorý sa nachádza pri pizzérii. Majitelia 

pizzérie by ho chceli upraviť, vysadiť zeleň a vybudovať ihrisko pre deti. Jedná sa o 192 + 5m2  

s dobou nájmu 4 roky. 

Starosta ozrejmil, že v súlade s ust. § 9a ods.9 písm. c) zákona č. 138/91 Z.z. o majetku obcí je 

možnosť zverejniť zámer o nájme nehnuteľného obecného majetku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre žiadateľa. Osobitný zreteľ je daný skutočnosťou, že žiadateľ je 

vlastníkom pizzérie a okolie na svoje náklady roky upravuje a udržiava. Obec tento  priestor 

nevyužíva, neupravuje, momentálne nemá v jej blízkosti žiaden investičný zámer. 

Ročný nájom by sa stanovil za cenu mieste obvyklú, t. j. vychádza sa už podľa existujúcej 

zmluvy o nájme parkoviska pod hradom, kde sa za m2 platí cca 4,46 €, tzn. za 197 m2  by ročný 

nájom predstavoval 879 €.   

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú zámer o nájme nehnuteľného obecného 

majetku – pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Pizzéria Alžbetka s výmerom 

197 m2 a ročným nájom 879 € s účinnosťou od 01.04.2024 na dobu 4 rokov.   

  

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  
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Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - proti 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 1, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ schvaľujú nájom pozemku Pizzérii Alžbetka s výmerom 197 m2  s výškou nájmu 

879 €/ rok. 

 

Schválený zámer nájmu nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa 

zverejní na obecnej tabuli na 15 dní. V prípade, že k danému zámeru nebudú vznesené žiadne 

pripomienky, uzavrie sa zmluva o nájme s účinnosťou od 01.04.2024. 

 

 

E) Žiadosť o prenájom pozemku vo vlastníctve obce 

Dňa 12.03.2024 bola prijatá žiadosť od p. Samuela Samca o prenájom pozemku vo vlastníctve 

obce na parc.č. 1400/1 a výmerou 89 m2. Pozemok sa nachádza medzi rodinným domom 

rodičov žiadateľa a cyklotrasou. Dôvodom je otvorenie gastrostánku, terasy s občerstvením 

a točená zmrzlina, predávať sa plánujú alkoholické aj nealkoholické nápoje. Súčasťou zámeru 

je aj osadenie mobilnej toalety. 

Starosta ozrejmil, že v súlade s ust. § 9a ods.9 písm. c) zákona č. 138/91 Z.z. o majetku obcí je 

tiež možnosť zverejniť zámer o nájme nehnuteľného obecného majetku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre žiadateľa. Osobitný zreteľ je daný skutočnosťou, že pozemok sa 

nachádza hneď pri dome rodičov žiadateľa. Vzhľadom, že v blízkosti sa plánuje výstavba novej 

čerpacia stanica odpadových vôd SEVAKu a rovnako IBV, doba nájmu sa navrhuje kratšia. 

Nakoľko ale žiadosť p.Samuela Samca neobsahovala všetky potrebné náležitosti ohľadne 

prevádzky, bude vyzvaný na doplnenie žiadosti a následne sa ňou bude OZ zaoberať na svojom 

najbližšom zasadnutí.  

 

Následne dal starosta obce hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie žiadosť p. Samuela 

Samca o nájme pozemku na parc.č. 1400/1 s výmerom 89 m2 s dožiadaním bližšie 

špecifikovaného podnikateľského zámeru prevádzky. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú na vedomie žiadosť p. Samuela Samca o nájme pozemku na parc. č. 1400/1 

s výmerom 89 m2 s dožiadaním bližšie špecifikovaného podnikateľského zámeru prevádzky. 

 

 

F) Žiadosť o vybudovanie obecnej kanalizácie na ul. Hradnej 

Starosta informoval o doručenej žiadosti obyvateľov ul. Hradnej o dobudovanie kanalizácie na 

uvedenej ulici a dodávok pitnej vody z vodojemu. Nedostatok pitnej vody odôvodňujú 

narastajúcim počtom obyvateľov najmä v letných mesiacoch (rekreanti). Žiadosť bude 
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posunutá na prejednanie na komisiu výstavby, územného plánovania a rozvoja podnikania 

s tým, že z odborného hľadiska posúdi technické možnosti a riešenia. 

 

 

G) Informácia o podujatiach v obci 

Starosta informoval o plánovanom 38. ročníku Behu oslobodenia, ktorý sa uskutoční 

28.4.2024. Poprosil športovú komisiu a poslancov OZ o súčinnosť pri príprave podujatia. 

Zároveň informoval, že pred samotným behom sa uskutoční aj beh pre deti z MŠ.  

Taktiež informoval o dátume Strečnianskych hodov dňa 18.-19.5.2024, kde je potrebná 

súčinnosť kultúrnej komisie. 

 

 

H) Vraky áut v obci 

Starosta informoval poslancov o stave riešenia vrakov áut v obci. Cez DI v Žiline boli zistení 

majitelia vozidiel, ktorým bola zaslaná výzva na odstránenie vrakov vozidiel. Vraky vozidiel 

na ul. SNP už boli odstránené. Ďalšie vraky na ul. Sokolskej a Školskej sú v riešení.  

 

 

I) Silvestrovský punč  

Starosta poďakoval poslancom, ktorí sa zúčastnili na usporiadaní akcie silvestrovského punču 

2023. V rámci podujatia bola urobená dobrovoľná finančná zbierka na podporu liečebných 

nákladov p. Andreja Barošinca. Vyzbieraná čiastka 1850 € bola odovzdaná manželom 

Barošinovcom. 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informácie z bodu Rôzne: výsledok 

inventarizácie majetku obce k 31.12.2023, žiadosť o vybudovanie obecnej kanalizácie na 

ul.Hradnej, podujatia v obci, vraky áut v obci, výťažok zo silvestrovského punču  

. 

  

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za   

Ing. Miroslav Kubo - za  

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 1. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie z bodu Rôzne. 

 

 

Bod č.13: Záver – ukončenie 

Zapisovateľka prečítala uznesenia poslancov a starosta obce sa poďakoval poslancom OZ za 

účasť na 9. zasadnutí OZ. 
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Zapísala:  

Ing. Ivana Tavačová................................                                                                                       

Dňa: 13.3.2024 

 

Zápisnicu overili:  

1.       ............................................ 

2.       ............................................ 


